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Tisztelt Képviselő-testület! 
 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2011. június 24-én megtartott 
ülésén elhangzott interpellációkra július 08-án adott válaszokat az alábbiak szerint egészítem 
ki: 
 
Dr. Chomiak Waldemar Képviselő Úr lakossági kérelem alapján a Darvas József utca 
átmenő forgalmának korlátozására fekvőrendőr telepítését kérte az utca mindkét végére. 
Az interpellációt követően a Rendőrkapitányság bevonásával a Darvas József utca forgalmi 
rendjét ellenőriztettük. Az interpellációs válasz-kiegészítéshez mellékelt átirat szerint a 
reprezentatív ellenőrzések során a kapitányság sebességtúllépést nem tapasztalt, jelentős 
személyautó forgalmat nem észlelt. 
A kért forgalomkorlátozás szükségességének vizsgálatára a forgalom nagyságának és 
megoszlásának ellenőrzésére július hó folyamán kétnapos (kedd és csütörtök), naponta 4 + 4 
= 8 órás irányonkénti forgalomszámlálást végeztettünk nem csak a Darvas József utcán, 
hanem a mellette, vele párhuzamosan húzódó, ugyanazon forgalmi irányokat biztosító 
Honvéd utca és Erdei Ferenc utca érintett szakaszán is. 
A nyolc órás átlagos forgalom megoszlása utcánként: 
Darvas József u. 364 egységjármű 
Erdei Ferenc u. 257 egységjármű 
Honvéd u. 540 egységjármű  
 
A forgalomszámlálás eredménye azonos volt azzal, amit a Rendőrkapitányság észlelt 
ellenőrzései során. A Darvas József utcában nincs a lakó utakra jellemző forgalomnál 
nagyobb terhelés. Azonban a számlálás során kettő nap alatt olyan járművek áthaladását is 
regisztrálták a számlálók (autóbusz, tehergépkocsi, pótkocsi), amelyek az övezetben nem 
közlekedhettek volna. 
Következtetésként vonható le, hogy a korábban bevezetett korlátozások (Honvéd utcai 6 db 
forgalomcsillapító küszöb létesítése) következtében a forgalom átrendeződött, a Honvéd 
utcával párhuzamos Darvas József utca és Erdei Ferenc utca forgalmát növelte. Az Erdei 
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Ferenc utcában utóbb létesített 2 db „fekvő rendőr” következtében az Erdei Ferenc utca 
forgalma visszacsökkent, így a forgalomcsillapító küszöb nélküli Darvas utcában nagyobb 
forgalmi terhelés jelentkezik, mint az azonos besorolású, küszöbbel ellátott Erdei Ferenc 
utcában.  
A kért forgalomcsillapító küszöbök telepítése helyett egyéb megoldási módok is felmerültek, 
amelyeket a Városfejlesztési Bizottság elé terjesztek állásfoglalásra. A végleges megoldást 
annak figyelembe vételével javaslom meghatározni. 
 
Sipos Antal Képviselő Úr a Téglagyári út 6. számú lakóépület áramszolgáltatásának 
megoldása mellett a „kis sorompó” vasúti területen lévő, rossz állapotú szakaszának 
helyreállítását is kérte még az őszi idő beállta előtt készüljön el. 
Képviselő úr kérését továbbítottuk a MÁV Zrt. Pálya-, Híd és Magasépítményi 
Szakigazgatósága felé. A megkeresésünkre kapott választ mellékeljük az interpellációs 
válasz-kiegészítés mellé. 
 
 
Krausz Jánosné Képviselő Asszony lakossági jelzés alapján kérte, hogy a Jókai utca 
Kolozsvári és Bajcsy-Zsilinszky Endre utca közötti szakaszán történjen meg a csatornaépítést 
követő burkolat helyreállítás. Jelenleg az útpadka ki van járva, ami miatt a burkolat széle 
töredezik. Kérte a nagygépjárművek forgalmának csillapítását, az út helyreállítását. 
A Jókai utca szélesítésére, burkolatának megerősítésére a tervek elkészültek, az engedélyezési 
eljárás is megtörtént. A munka szerepel az önkormányzat 2011. évi költségvetésében 
„Belterületi utak fejlesztése (Schweidel utca, Csongrádi út, Wesselényi utca, Jókai utca)” 
elnevezéssel. 2011. július 8-i interpellációs válaszom óta a DAOP-3.1.1/B-11 Önkormányzati 
tulajdonú belterületi utak fejlesztése megnevezésű pályázat kiírásra került, melyre a pályázati 
anyag előkészítése folyamatban van a mielőbbi beadás érdekében. 
 
Kérem az interpellációkra adott válaszaim és a tett intézkedéseim elfogadását. 
 
 

Szentes, 2011. szeptember 6.  
  

Dr. Sztantics Csaba jegyző 
                                                                                                             felhatalmazása alapján: 
 
 

     Czirok Jánosné  
        osztályvezető        






